

## **ANTIBRUL**

### **Composition:**

Each 100g of ANTIBRUL ointment contain: 38g Zinc Oxide, 11.4g Cod Liver Oil

### **Properties:**

ANTIBRUL ointment contains Cod Liver and Zinc Oxide, which promote the healing of wounds whilst protecting and soothing the skin.

Zinc Oxide has an established value in the treatment of minor skin wounds. Whereas cod liver oil, which contains Vitamin A and Vitamin D, acts to promote the healing of wounds .

ANTIBRUL is a greasy preparation, which does not contain water, and enable the skin to hold water more effectively. It also has mild effect to reduce inflammation.

This preparation is commonly used in the treatment of minor wounds, ulcers, pressures sores and nappy rash.

### **Indications:**

**1-Eczema.**

**2-Minor cuts and grazes.**

**3-Napkin rash.**

**4-Sores caused by lying or sitting in the same position for long periods of time (pressure sores).**

**5-Ulcers usually on the legs caused by a lack of blood flow and infection (varicose ulcers).**

### **Contraindications:**

Known sensitivity to one or any of its ingredients.

### **Side effects:**

It may cause a rash in rare cases

### **Warnings:**

1- Should the symptoms persist despite treatment, medical advice should be sought.

2- This preparation is for external use only.

### **Drug interactions:**

There are no drug interactions.

### **Dosage and use:**

For nappy rash, eczema, minor wounds and grazes: apply a thin layer directly onto the affected area and surrounding skin.

For conditions requiring a dressing: apply onto clean dressing material and place over affected area.

### **How supplied:**

A tube contains 20g of ANTIBRUL ointment.

A tube contains 50g of ANTIBRUL ointment.

## أنتيبرول

**التركيب:**

كل 100 غ من مرهم أنتيبرول تحتوي على 38 غ أكسيد الزنك و 11.4 غ زيت كبد سمك القد.

**خواص المستحضر:**

إن مرهم أنتيبرول باحتوائه على زيت كبد سمك القد وأكسيد الزنك يعزز شفاء الجروح ووقاية وتلطيف الجلد. يعمل أكسيد الزنك كمرهم في حالات التقرحات والجروح الصغيرة. ولذلك له قيمة كبيرة في شفاء الجروح الجلد الصغيرة. بينما يعمل زيت كبد سمك القد، الذي يحتوي على فيتامين أ و د، على تعزيز شفاء الجروح. إن أنتيبرول مستحضر دهني لا يحتوي على ماء، ويمكن الجلد من الاحتفاظ بالماء بفعالية أكبر. كما لديه أيضاً تأثير معندي لتقليل الانهاب. يستعمل هذا المستحضر عادة في معالجة الجروح الصغيرة، التقرحات، قرحات الفراش وطفح الحفاض.

**الاستعمالات:**

- 1 الأكزيما.
- 2 الجروح الصغيرة والسعفات.
- 3 طفح الحفاض.
- 4 القرحات الناتجة عن الاستلقاء أو الجلوس في نفس الوضعية لفترات طويلة من الزمن (قرحات الفراش).
- 5 القرحات التي تظهر عادة على الأرجل الناتجة عن نقص الجريان الدموي والخمم (القرحات الدوالية).

**مضادات الاستعمال:**

حساسية معروفة لأحد مكونات المستحضر.

**التأثيرات الجانبية:**

في حالات نادرة يحدث طفح.

**التحذيرات:**

- 1 إذا استمرت الأعراض بالرغم من المعالجة فيجب استشارة الطبيب.
- 2 هذا المستحضر للاستعمال الخارجي فقط.

**التدخلات الدوائية:**

لا يوجد

**طريقة الاستعمال:**

في حالات طفح الحفاض، الأكزيما، الجروح الصغيرة والسعفات: ضع طبقة رقيقة مباشرةً على المنطقة المصابة والجلد المحيط بها.

في الحالات التي تتطلب ضمادات: ضع المرهم على مادة الضمادة النظيفة وضعها على المنطقة المصابة.

**العبوة:**

أنبوب يحتوي على 20 غ من مرهم أنتيبرول.  
أنبوب يحتوي على 50 غ من مرهم أنتيبرول.